
 

ZAPISNIK 20. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 
20. sjednica Izvršnog odbora održana je 26.05.2016. u planinarskom domu „Ivica Sudnik“ na 

Velikom Dolu, s početkom u 16.10 sati  

 
Na sjednici su prisutni sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić, Siniša Ivanković, Helen-Marie Kerovec i Nenad Andrašek.  
Na sjednici odsutni sljedeći članovi:  
Boris Vujnović koji se unaprijed ispričao.  
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum da se mogu  donositi pravovaljane odluke. 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su: 
Tamara Karlović, administrator Saveza i Mirela Varović, dopredsjednica Saveza 
 
Bojko Kukić kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljedeći dnevni red: 

 

1.       Usvajanje zapisnika 18. i 19. sjednice IO  
2.      Šumska škola financijski plan  
3.       Smotra – daljnje aktivnosti  
4.     Zapošljavanje 
5.       Razno  

 
 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa za. 

 

AD1. Usvajanje zapisnika 18. i 19. sjednice IO 

 

Kukić predlaže da se usvoje Zapisnici sa zadnje dvije sjednice IO kako bi se objavili na web 

stranicama Saveza.  Zapisnici su  prihvaćeni jednoglasno s 4 glasa za.  

 

AD2. Šumska škola financijski plan 

 

Izlaže Kukić. Prije početka sjednica članovima IO dostavljen je financijski proračun ŠŠ i 

Zamolba za dodatna sredstva za financiranje ŠŠ. Elaborat još nije dovršen jer se čeka potvrda 

organizacije logora za djecu iz Gunje. Nakon provedene rasprave zaključeno je da bi iz  Zamolbe za 

dodatna sredstva za financiranje ŠŠ trebalo maknuti naknadu za predavača prve pomoći i dodatne 

kemijske WC-e. Te stavke treba prebaciti u proračun ŠŠ, a zamolba bi trebala sadržavati samo stavke 

koje se odnose na nabavku opreme. Zaključak je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa za.  

Kukić predlaže da se poveća sufinanciranje ŠŠ do maksimalnog iznosa od 8.000,00 kn koji će 

se utrošiti za nabavku potrebne opreme za provedbu ŠŠ. Odluka je donesena jednoglasno s 4 glasa 

za. 

 

 

 



AD 3. Smotra daljnje aktivnosti 

 

Izlaže Kukić. Prije početka sjednice članovima IO je dostavljen prijedlog upitnika za Smotru te 

prijedlog dopisa koji bi se slao Načelnicima i Vijeću s pozivom za uključivanje u organizaciju Smotre. 

Uprava Smotre bi trebala imati sljedeće članove: Starješinu, pomoćnika Starješine, Načelnika, 

Načelnika za logistiku, Načelnika za volontere, Načelnika za program, Načelnika za sigurnost i 

Načelnika za pr i informiranje. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 

Nakon provedene rasprave zaključeno je sljedeće. Početkom lipnja poslat će se udrugama anketa 

vezano za  sudjelovanje na Smotri. Rok za povrat informacija će biti dva tjedna. U isto vrijeme će se 

poslati Načelnicima i Vijeću poziv da se jave za sudjelovanje u organizaciji Smotre. 

Nakon što dobijemo povratne informacije od udruga slati će se dopis u HŠ i MORH s okvirnim 

zamolbama za potporu u organizaciji Smotre. 

U srpnju ili početkom rujna će ići prve informacije vezano za Smotru prema udrugama te će se poslati 

opći poziv za volontere koji se žele uključiti u organizaciju Smotre. Zaključak je prihvaćen jednoglasno 

s 4 glasa za. 

Varović je predložila da moto Smotre bude Stvarajmo bolji svijet. 

 

 

AD 4. Zapošljavanje 

 

Izlaže Karlović. Na raspisani natječaj za voditelja projekata u SIH-u pristiglo je 40 zamolbi. Sva 

pristigla dokumentacija proslijedit će se članovima IO 27.05. na pregled. Kukić zadužuje članove IO i 

Varović da pogledaju pristigle prijave te da do 02.06. dostave prijedlog 5 kandidata za koje smatraju 

da bi bili najkompetentniji za obavljanje posla. Nakon toga će se usporediti predloženi kandidati te 

odabranim kandidatima poslati poziv za intervju. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 

 

AD 5. Razno        

 

 

Kerovec prenosi stav Načelnika da bi do kraja godine svakako trebali održati regionalne 

izviđačke forume u Zagrebu i regiji Jug. Sukladno tome IO je donio odluku da se RIF za grad Zagreb 

održi 09.06.2016 s početkom u 19 sati. Zadužuje se Borisa Krajinovića da organizira prostor za 

održavanje sastanka. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 

Kerovec predlaže da se razgovara i s Načelnicom za PR jer njezin angažman ne odgovara 

potrebama koje su stavljene pred nju kao Načelnicu. Zadužuje se Varović da razgovara s Načelnicom 

za PR. 

Andrašek kao Predsjednik Tima za natjecanja izvještava da će se prvi sastanak Tima održati  

na predstojećem DION-u i DIV-u. Članovima tima su dostavljene dosadašnje propozicije te je od njih 

zatraženo da daju svoje prijedloge na koji način bi se te Propozicije mogle poboljšati. 

Varović je predložila da se za susret s predsjednicom u Fužinama sudionicima osigura obrok i 

piće koje bi financirao Savez. Kukić predlaže da se za potrebu pripreme obroka za ovu aktivnost iz 

proračuna izdvoji max do 2.000 kn. Odluka je jednoglasno prihvaćena s 4 glasa za. 

Kerovec izvještava da su ona i Karlović u ponedjeljak 23.05. bile na sastanku s prof. Marijom 

Lorger na Učiteljskom fakultetu u Zagrebu. Ona im je predstavila prijedlog cjeloživotnog obrazovanja 

za učitelje koji bi stekli izobrazbu iz izviđačkih kompetencija i vještina. Prijedlog je dostavljen na uvid 



Jasni Milašinović i Gorani Kukić da daju svoje mišljenje. Profesorica Lorger je objasnila kako prijedlog 

mora predstaviti Fakultetskom vijeću Učiteljskog fakulteta i ono ga mora prihvatiti. Ukoliko sve dobro 

prođe, ovaj bi se program mogao početi provoditi od sljedeće akademske godine. 

Kukić izvještava o sastanku u Delnicama. Tamo se sastao s gradonačelnikom g. Ivicom 

Kneževićem i g.Petrom Hrgom direktorom TZ. S njim je na sastanku bio Žarko Seršić tajnik Saveza 

izviđača Rijeke. Od strane gradonačelnika i TZ-a je iskazan veliki interes za nas, od osnivanja izviđača 

u Delnicama, pa do ustupanja na korištenje logorskih terena i mogućnosti korištenja prostora u 

vlasništvu Grada. Obostrana volja za suradnjom postoji te će se dalje nastaviti kontakt i suradnja s 

Delnicama oko planova za provođenje aktivnosti za sljedeću godinu te drugih mogućnosti koje nam 

se tamo nude. 

 

 

 

Sastanak je završio u 19.00 sati. 

 

Zapisnik vodila: 

Tamara Karlović 

 

 

Predsjednik IO 

Bojko Kukić 


